
Interpelácia č. 25/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Niekoľkokrát som videl rómskych občanov s vozíkmi plnými dreva naložení, keď išli z parku 

do osady. Chcem sa opýtať, ako postupuje mestská polícia v takýchto prípadoch, keď sú 

nahlásené tieto vozíky s drevom a resp. koľko priestupkov a akým spôsobom bolo riešených 

v tejto zime za nelegálny výrub stromov. 

 

Mgr. Cabada: 

Mestská polícia tieto priestupky, resp. trestné činy rieši, koná tak na základe oznámenia 

občanov, aj na základe vlastných zistení hliadky. V prípade, že sa jedna o drevnú hmotu 

v parku, je to realizované ako priestupok a v prípade, že sa jedna o lesné pozemky, ktoré sa 

nachádzajú za farebným mostíkom smerom na Kopaný jarok, realizuje sa to ako podozrenie 

z trestného činu krádeže. Tieto veci sú odstupované k realizácii obvodnému oddeleniu. Od 

začiatku roka máme, teraz zhruba poviem číslo, presnú informáciu vám viem potom podať 

písomne, ale okolo 15 priestupkov a z toho 3 veci boli prekvalifikované na trestné činy.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


